
 

Proposition:  

Gemensam el i Kaffestugan 
  

Styrelsen föreslår att föreningen, för att spara pengar för oss boende, övergår till gemensam 

el. På så sätt kan vi spara pengar genom att få bort den fasta kostnaden för de privata el-

abonnemangen och den fasta kostnaden till nätägaren.  

 

Genom att säga upp våra privata el-abonnemang och istället köpa elen via föreningens 

fastighetsabonnemang görs en beräknad  besparing på 1800 - 2200 kr per lägenhet och år 

för medlemmarna. Istället för att vi som idag får en individuell elräkning från Vattenfall, och 

ytterligare en från den elleverantör vi valt individuellt, köper föreningen in egna elmätare 

och genom en mättjänst får medlemmen elräkningen på sin månadsavi från vår förvaltare. 

 

Utöver besparingen för varje lägenhet blir det ingen förändring mot idag: 

• Alla lägenheter mäts och debiteras individuellt. 

• Alla lägenheter får en specificerad elräkning på månadsavin från SBC. 

• Vattenfall ansvarar fortfarande för nätet och försörjningen. 

All administration runt övergången till Gemensam el sköts av Secure Meters Sweden AB (fd. 

Cewe Instrument) och fungerar enligt följande: 

• Uppsägning av samtliga privata el-abonnemang (bindningstid spelar ingen roll). 

• Ombyggnad av befintliga fastighetsabonnemang. 

• Installation av nya elmätare med fjärravläsning. 

• Månadsvis debitering via månadsavin. 

 

Vad händer med ingångna avtal med elleverantörer? 

I samma stund som föreningen går över till Gemensam el, upphör alla individuella avtal som 

lägenheterna har tecknat med elleverantörer. Inga avgifter debiteras lägenheter oavsett 

vilken bindningstid man tecknat. Det  gemensamma elavtalet kommer därefter 

fortsättningsvis att tecknas av styrelsen. 

 

Vad kostar det då? 

Installationen kostar föreningen ca 350 000kr, lyckligtvis har föreningen tillräckligt kapital 

liggandes och styrelsen föreslår därför att finansiering sker med detta överskott. Det 

innebär alltså ingen extra kostnad för oss boende – utan endast en besparing. 

 

Beslut tas på kommande stämma, 23/5, både kring gemensam el samt dess finansiering. 


